	DECLARATION

Nous sousignés, 

…………………………......................

…………………………………………

…………………………………………

………………………………………...

déclarons par la présente remplir les conditions du paragraphe (1) ou (2) (*) ci-dessous pour bénéficier de la réduction de 25% à 50% sur les principales redevances d’instruction des brevets devant l’Institut National de la Propriété Industrielle.
	DECLARATION

We undersigned,

…………………………......................

…………………………………………

…………………………………………

………………………………………...

hereby declare that we fulfill the conditions of the paragraph (1) or (2) (*) below to benefit from the 25% to 50% reduction on the main patent instruction fees before the French Industrial Property Institute.

	Fait à …………………………………..

date : ..........................................

Nom, prénom et signature du représentant légal :

…………………………………………….

…………………………………………….
	Place …………………………………

date : .........................................

Name, first name and signature of the legal representative :

..........................................................

..........................................................

	(*) Conditions pour bénéficier de la réduction sur les principales redevances d’instruction des brevets de l’INPI:

(1) être une PME de moins de 1000 salariés dont le capital n’est pas détenu à plus de 25% par une entité ne remplissant pas la condition

(2) être un organisme à but non lucratif du secteur de l’enseignement ou de la recherche.

Si vous ne remplissez plus les conditions relatives à la petite entité, merci de nous en informer par retour car les redevances à payer seront dues au taux des grandes entités
	(*) Conditions to benefit from the reduction on the main patent instruction fees of the INPI:

(1) be a small or medium-sized enterprise with less than 1000 salaried employees and whose capital is not held over 25% by an entity not fulfilling these conditions

(2) be a non-profit organization in the domain of education or research.

If you do not comply any more with the conditions for small entity, please inform us as soon as possible because the upcoming official fees become due at the large entity rate


